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Onderwerp: FW: LCH rapportage
-

vragen

BPH zie hieronder — graag hier vertrouwelijk mee omgaan en dus aub niet verder verspreiden — maar zou

heel erg helpen als jullie vanuit VWS ook meesturen op het realiseren van eenduidige informatielijnen (en dus

ook vanuit jullie directies naar de GGD’en/ROAZ).

Verder, vandaag gaat

in lijn met de opdracht die

nog een directe infolijn te zijn vanuit

waarjij mij naar vraag (staafdiagrammetjes).

informatie aanleveren bij VWS (geen idee bij wie van VWS...)

ebben gekregen vanuit VWS om wekelijks te rapporteren. Dit lijkt dus

aan VWS. Wij hebben daar cijfers voor aangeleverd, die zelfde

Mijn eigen vraag is ook nog hoe jullie DCC hierbij betrokken is want daar hoor of zie ik heel weinig van.

Gr

Vo EEez din al
Onderwerp: RE: LCH rapportage -

vragen

In aanvulling op de mails van gig en 5.1.2¢ } die sneller tikken en denken dan ik©:

Volgens mij zijn de afspraken over bundeling van informatie en uitbrengen één informatiebeeld via het LOTC al gemaakt, althans

binnen de algemene keten en met ons. Ik ga er vanuit dat nu in het LOTC wordt gewerkt aan de opstelling van het format / de

registratie op basis waarvan met een bepaalde frequentie een beeld kan worden gegeven dat is opgebouwd uit cijfers van de

uitvraag, LCH, LCPS, PBMCorona, Nivel en RIVM.

De volgende fase is het ombuigen van alle afzonderlijke bilaterale stromen naar reguliere, geintegreerde rapportages vanuit het

LOTC, als het LOTC alle inkomende datastromen kan verwerken en haar geintegreerde format klaar heeft. Dat is ook het moment

waarop we bestuurlijk bij alle vier de directies van VWS (©) de bereidheid moeten vragen om de bilaterale afspraken die zij hebben

met de verschillende partijen (LCH, LCPS) over het leveren van gegevens te beé&indigen ten gunste van een tijdige integrale levering

vanuit het LOTC.

Op dit moment geven de bilaterale afspraken de verschillende directies van het ministerie nog teveel comfort, omdat ze simpelweg
niet op de hoogte zijn van de rapportage-mogelijkheden van het LOTC.

Dus ik hoor graag hoe ver het LOTC al is met het kunnen binnenhalen van alle relevante gegevens en het kunnen bieden van een

integraal kwantitatief en kwalitatief beeld. Dat vraagt echt een communicatiestrategie, vergelijkbaar met de manier waarop we nu

met het zorgprognosemodel werken. Zo moeten we niet vergeten dat bijvoorbeeld het LCMS (maar ook het LOTC en het LOCC) bij

verschillende directies totaal onbekende begrippen zijn (!), zo bleek mij deze week bij drie verschillende contacten en dat het

besluit om het LOTC alle gegevens te laten verzamelen momenteel door VWS niet echt wordt beleefd als een VWS-besluit, terwijl

ze in deze crisis zichzelf wel als het belangrijkste ministerie zijn, zeker voor wat betreft de rapportage aan de Tweede Kamer.

Dus de hele lijn: verzameling gegevens door LOTC = opstellen en uitleveren rapportage = inbreng minister VWS in ICCB en MCCB

— vertalen in Kamerbrief moet nog worden afgestemd met VWS. Misschien dat de directie-l daar een rol in kan pakken, alhoewel

die diretie door CZ en LZ niet vanzelfsprekend bij alles wordt betrokken. ledere directie heeft een ceo ICENEN
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Telefoonnummer

Mobiele nummer

Telefoonp

van:TEENBEESo:. dchor n>
Allen, zie hieronder

We zijn zo wel lekker langs elkaar heen aan het werken... dit moet echt beter en meer gestroomlijnd... wat mij

betreft een taak van LOT-C sectie IM ism sectie GZ die dan weer via allerlei kanalen info kan verzamelen en

aanleveren. Kan dit via daar aub als expliciete taak worden neergelegd? En kun jij EES
en ierover informeren namens de EEE hierover dan?

oEE

DEED) BEE inso>
Datum: zondag 19 april 2020 om 11:26

@minvws.nl>,

hor.nl>,
"

Beste

Rapportages zien er steeds beter uit en nog belangrijker: aantallen nemen toe, juist ook bij uitleveren, dus heel mooi. In

stuk staat wordt overigens suggestie gewekt dat we voor vorige week niets aan andere dan de prioritaire sectoren

leverden, dat is niet zo. Het gebeurt nu wel beter, systematischer en transparanter.

Even in andere groep, en ben zo vrij geweest om GGD-GHOR en in te kopieren), een reactie op paar zaken:

1. Maximaal aansluiten op webapplicatie is goed en dat nu in hoog tempo instellingen worden aangekoppeld 1s

goed. In het rijtje van betrokken koepelorganisatie/sectoren ontbreken nog wel wat organisaties. VRAAG: met wie

bij jou kunnen we schakelen over het aanhaken van andere organisaties die ook in de verdeling zijn meegenomen?
En ik neem aan dat de ROAZ verzamelroute blijft bestaan voor degenen die niet rechtstreeks in aanvraagportaal hun
verzoek kunnen doen. kan daar met collega’s bij helpen.

2. VRAAG: Wat die aanvraagportaal is het belangrijk dat naast voorraad en aantal COVID-patiénten worden
opgenomen want anders leveren we niet naar gebruik (we kunnen hierbij vuistregels hanteren, volgens mij wordt

daarvoor ingeschakeld en 1s daar ook mee bezig).
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3. De afgekeurde partijen FFP2. Zijn die wel geschikt als chir mondmasker? Volgens mij goed om deze ook weer

gericht te verspreiden (neem aan dat ze niet vernietigd worden)?

4. Zuurstofconcentraten etc, ja daar is ie weer. Ik zie nog steeds niet terug in inkooptabel en we krijgen met

regelmaat drmgende vragen hierover. Of verloopt dat nu langs andere route ((LOT-C?)? 1s hier ook mee bezig
weet 1k.

3 had er al even contact over metBEE Zou mooi zijn om de rapportages over de verdeling cure/care en

deze rapportages in de tijd te koppelen, en als straks iedereen op aanvraagportaal zit, kun je het ook integreren. Wat
ons betreft in hetzelfde ritme (ma/wo/za, eind van de dag). We hebben zelf behoefte om de aansluiting van de

onderliggende getallen in verdeling en de cijfers die nu in LCH rapportage staan te snappen (wat betekent 50-50%

in aantallen) en we zullen ook preciezer moeten zijn dan cure-care.

VRAAG: wie bij jullie is daarvoor contactpersoon?

Hoor graag,

Verzonden: zaterdag 18 april 2020 21:26

Aan: A. 1.
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@minvws.nl>; 5.1.2e
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minvws.nl>

Onderwerp: LCH rapportage

Hierbrj de rapportage van dit weekend.

Ik hoop dat de cijfers in de tabellen voor zichzelf spreken.
Paar attentie punten:
. De vraagprognoses zijn neerwaarts bijgesteld, in lijn met de RIVM cijfers
. Inmiddels een vliegtuig per dag uit China.

. Er staan nu weekoverzichten (terugblik en vooruitblik naar komende week)

. De hulpmiddelen worden aan alle partijen in de zorg geleverd.

. Nu met een directe melding/bestelling. Daarmee krijgen we sneller een beeld van vraag/tekorten.

. We hebben een hoogleraar longziekten van het UMCU in het LCH zitten om de kwaliteitsstraat goed te codrdineren.

gh
er nog vragen, dan hoor ik dat graag.
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